

SUBSCRIPTION/ TERMINATION OF VALUE-ADDED SERVICES

申請/取消增值服務

Account Name 戶口名稱 : _____

Account Number 戶口號碼 : _____

Stock Quotes in KE Trade Pro (HK Market) 香港證券市場報價

- ETNET IQ Mobile Streaming (HK\$84.00) 經濟通手機串流版 (84.00 港元)
- ETNET IQ Streaming (HK\$338.00) 經濟通串流版 (338.00 港元)
- ETNET IQ Streaming with FHSI Quote (HK\$368.00) 經濟通串流版附期貨報價 (368.00 港元)
- ETNET IQ Streaming for PRC Client* (HK\$268.00) 經濟通串流版-中國客戶* (268.00 港元)

*must provide a China address proof 必須提供國內地址證明

Additional Access on A-share Market 另加 A 股報價 (*must also use ETNET IQ Streaming 必須同時選用經濟通串流版報價)

- SHSE (extra HK\$380.00) 上海證券交易所 (另加 380.00 港元)
- SZSE (extra HK\$450.00) 深圳證券交易所 (另加 450.00 港元)

I/We acknowledge and confirm 本人/吾等承認及確定 :

- to subscribe the above Value-added service(s): 申請以上增值服務:
- to terminate the above Value-added service(s): 取消以上增值服務:

Effective date 生效日期 : _____

1. Monthly rate will be charged in full regardless of commencement date of service and will be debited from client's account in the month.
使用不足一個月亦作一個月計算，並將於當月於客戶之帳戶中扣除。
2. The above services are provided by the respective vendor and I/we will be bound by the terms & conditions set by the vendor. Neither MIB Securities (Hong Kong) Limited nor any of its directors, officers, employees or agents shall have any liability whatsoever for any loss, expense or damage suffered by me/us arising out of or alleged to arise out of or disconnection with any inconvenience, delay, malfunction, use or loss of use of the above services.
上述報價服務由各供應商提供，本人/吾等同意受其服務條款所約束。對於有關報價服務的不便、延遲、失靈、使用及不能使用，本人/吾等因使用而引致或聲稱由此引致而蒙受的任何損失、費用或損害，馬銀證券(香港)有限公司或其董事、高級人員、僱員或代理人均不會因此而負上責任。

Client(s) Signature

客戶簽署

Date

日期

Remark: Request of subscription or termination should be made on or before 25th of each month for application process.

註：即時報價之申請及取消請於每月 25 號或以前通知本公司以便辦理手續。

For Official Use Only

S.V.

Input by: _____

Checked by: _____